
PROTOKÓŁ 
 z posiedzenia Komisji  Rewizyjnej   

 w dniu 28 listopada 2011 roku 
 
 
Obecni  członkowie Komisji wg załączonej listy obecności. 
Ponadto w zebraniu uczestniczyli: Przewodnicząca Rady Gminy p. Marta Grabińska, 
Wiceprzewodniczący  p. Grzegorz Grzesiakowski,  prac. UG. p. Adriana Ilczuk. 
 
  Przewodniczący Komisji p. Jan Abramczyk otworzył   zebranie , powitał 
wszystkich przybyłych. 
Poinformował, iŜ tematem spotkania jest :   
1/ kontrola umorzeń zobowiązań pienięŜnych 
2/ kontrola przetargów 
3/ sprawy bieŜące 
 
Komisja  zapoznała się  z  wykazem umorzeń  oraz  odroczeń zobowiązań pienięŜnych  za 
2011 rok , przeanalizowała  kolejne pozycje , zapoznała się z uzasadnieniami decyzji 
umorzeniowych, szczególną uwagę zwróciła na pozycje: p. Łobacz Zenon, Babicz Piotr oraz 
Stańko Krzysztof. 
 
Następnie Pani Adriana Ilczuk – przedstawiła kolejno   dokumentacje przetargów jakie 
odbyły się w 2011 roku : 
-  przetarg na ORLIK -  wartość szacunkowa 1 006 706, 97 zł., 
   Wpłynęło 6 ofert, które okazały się niekompletne, były więc wezwania  do uzupełnienia a  
   potem wezwania do wyjaśnień  ale minął obowiązujący termin 30 dni na  przedłuŜenie 
   którego nikt się nie zgodził i przetarg został uniewaŜniony. 
   Został rozpisany nowy przetarg – wpłynęło 9 ofert, najkorzystniejsza okazała się oferta      
   firmy CENTRALKONT  - Lublin – kwota  824 962,23 zł. 
   ORLIK został wykonany  i dzisiaj jest odbiór . 
-  budynek Domu Kultury -  wpłynęło 5 ofert, wygrała firma AZ- BUD  p. Bieniuk za kwotę  
   621 291,25 zł. gwarancja jest na 3 lata. 
-  remonty  remiz -  Brzeziny, śuliki i Wolka Komarowska -  wpłynęło 9 ofert , wygrała firma   
   DACHPOL  z Międzyrzeca Podl. za kwotę 193 503,69 zł. – rozliczenie do 30.05.2012r. 
- przetargi na kredyty -  wygrywały banki miejscowe. 
- przetarg na kruszywo -  wpłynęły 3 oferty, wygrał p. Górny – kwota 180 773,10 zł. 
  1 skład – 30-32 tony, Kwota ok. 70 zł. za 1 tonę. 
- remonty dróg / Brzeziny, Przegaliny Małe/  wpłynęły 3 oferty – najkorzystniejsza oferta  
  PDM  Międzyrzec Podl. -  96 351,09 zł. 
Na remonty dróg Wiski, Brzozowy Kąt  i  śelizna były zapytania ofertowe  - ogólny koszt  
ok. 30 tys. zł. 
 
Wójt Gminy – wystąpiłem z wnioskiem o zwiększenie limitu punktów sprzedaŜy napojów 
alkoholowych ,  chodzi o ostateczne rozstrzygnięcie   wniosku p. Sokołowskich jaki wpłynął 
jeszcze w miesiącu lutym br. Państwo Sokołowscy ubiegają się o  pozwolenie na sprzedaŜ  
alkoholu juŜ od 2006 roku. 
Chciałbym tą sprawę   zakończyć i dać   odpowiedź. 
Po dyskusji przystąpiono do głosowania  - głosowano: 0 za, 3 przeciw, 1 wstrzymał się od 
głosu. 



Przewodniczący Komisji -  stanowisko Komisji  odnośnie  budynku Ośrodka Zdrowia? 
 
Pan Bogdan Wetoszka -  uporządkowanie spraw  związanych z inwestycjami przy budynku 
Ośrodka Zdrowia. 
 
Pan Grzegorz Grzesiakowski – rehabilitacja juŜ funkcjonuje  ale jest tam strasznie zimno i to 
w całym budynku. 
Szpital  w Radzyniu Podl. zwrócił się  o dofinansowanie , chce powiedzieć, Ŝe  widać, Ŝe coś 
się tam dzieje znacznie się zmieniło i to na korzyść – sterylizacja narzędzi  odbywa się na 
miejscu – woŜono  2 x dziennie  do Łukowa,  kuchnia teŜ juŜ funkcjonuje na miejscu.  
UwaŜam, Ŝe lepiej jest pomóc im niŜ Policji. 
Analizowałem projekt budŜetu i chciałbym wiedzieć jak  wyliczany jest wskaźnik  
zadłuŜenia? 
 
Skarbnik Gminy   wyjaśniła  sposób wyliczania wskaźnika zadłuŜenia. 
 
Na tym protokół  zakończono i podpisano. 
 
 
Protokolant     Przewodniczący  Komisji 
W. Troć     Jan Abramczuk 
 
 


